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Radiotoestellen  -  Compensatie bij overschakeling van DAB naar DAB+

In de krant De Morgen van donderdag 2 november 2017 stond een artikel over de 
overschakeling van DAB naar DAB+, getiteld ‘Ruis in radioland’. Het artikel sluit af met 
de mededeling dat minister Gatz met de sector wil bekijken of eigenaars van een oud 
toestel (DAB-toestel) naar Nederlands voorbeeld een compensatie kunnen krijgen bij 
aankoop van een nieuwe radio (DAB+-toestel).

Heeft de minister over de compensatie al overleg gepleegd met de sector?

Zo ja, wanneer vond dit overleg plaats en wat was het resultaat hiervan? 

Zo neen, waarom niet? Is er een overleg gepland en zo ja, wanneer?



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 99 van 15 december 2017
van KARIN BROUWERS

Met de sector heb ik hierover nog geen overleg gehad, maar dat komt nog. Een en ander 
heeft te maken met het consecutieve karakter van de stappen die voor de DAB+-uitrol 
moeten worden. 
De problematiek kadert in de uitrol naar DAB+ en het projectplan dat we daarvoor aan 
het maken zijn. Ik bespreek dit met Jacky B, met wie we een consultancy-overeenkomst 
hebben. Zoals u heeft kunnen vernemen tijdens de gedachtewisseling in de commissie 
van 11 januari 2018 (https://www.vlaamsparlement.be/parlementaire-
documenten/gedachtewisselingen-hoorzittingen/1220348) heeft mevrouw Bierhorst een 
ruime ervaring, zowel in Nederland als via haar functie als vice-presidente van het World 
DAB+ Forum. Het topic waarover u het in uw vraagstelling heeft, werd tijdens deze 
commissiezitting ook besproken en zal dit in het kader van de DAB+-uitrol verder 
opvolgen. 
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